
حكم كسر امتياز استقلال را دارم
گويا قرار نيست حاشيه دست از سر استقلال 
بردارد. آبي ها با شفر روزهاي آرامي را پشت 
سر مي گذارند، اما حاشيه به دنبال اين تيم 
مي دود. در حالي كه بحث بدهي هاي اين 
باشگاه ظاهراً با مساعدت هاي وزير ورزش 
برطرف شده به نظر مي رسيد، اما حرف هاي 
صمد مرفاوي دوباره اس��تقلال را در معرض خطري جدي قرار داده 
است. مرفاوي مي گويد: »بعد از هفت س��ال بي اعتنايي به من، تازه 
مي گويند از 50 درصد طلبت بگذر، مگر كل طلب من چقدر است كه 
حالا بعد از اين همه سال نصف آن را هم ببخشم. هوادار استقلال بايد 
آگاه باشد، من حكم كسر شش امتياز از استقلال را دارم و ريالي هم 
از حقم نمي گذرم. من سال هاي زيادي براي اين تيم بازي و مربيگري 

كردم، اما حالا كه حقم را مي خواهم به بي تعصبي محكوم مي شوم.«

حجازي سرمربي جديد نفت
نفت تهران درست مثل گوشت قرباني از 
اين دست به آن دست مي شود. تيم خوب 
چند فصل گذشته ليگ برتر اين روزها نه 
سروسامان دارد و نه سروصاحب، از سرمربي 
هم چيزي نگوييم بهتر است؛ از ابتداي فصل 
چند هفته اي علي كريمي بود، بعد درخشان 
آمد، دوباره حرف از بازگشت كريمي به ميان آمد، ولي باز هم سروكله 
درخشان پيدا ش��د، اما حالا و در تعطيلات نيم فصل خبر مي رسد 
درخشان هم رفتني شد و آتيلا حجازي سكان هدايت اين تيم تهراني 
را به دست گرفت. حجازي در اين باره گفت: »با مسئولان نفت تا پايان 
فصل به توافق رسيده ايم. به زودي قرارداد امضا مي شود، ضمن اينكه 
در مورد دستيارانم هنوز به جمع بندي اي نرسيده ام.« البته بايد ديد 

اين به زودي كه حجازي مي گويد، تحقق پيدا مي كند يا نه!

پيغام جيمز به ترامپ
فوق ستاره بسكتبال NBA براي چندين  
بار به موضع گيري و سخنان نژادپرستانه 
ترام��پ، رئيس جمهور امري��كا واكنش 
نشان داد. لبرون جيمز، بازيكن بسكتبال 
كاواليرز كه ب��راي انجام دي��دار مقابل 
واشنگتن ويزاردز به اين شهر رفته بود، 
كفش هاي خاصي به پا كرد كه روي آنها كلمه برابري نقش بسته 
بود. جيمز در خصوص اين حركت خود گفت: »ما نمي خواهيم 
كه يك نفر به ما ديكته كند امريكايي ها، زيبا و قدرتمند هستند. 
برابري يعني حقوق خود را بدانيم و درك كنيم كه هر كس جدا 
از جنسيت، رنگ پوست و نژاد، قدرتمند و قابل احترام است. همه 
ما حقوق يكس��اني براي صحبت و موضع گيري در مورد مسائل 

مختلف اجتماعي داريم.«

بازي استقلال به دلیل آلودگی لغو شد و به چهارشنبه افتاد

پرسپوليس– صنعت نفت برگزار  می شود؟
رقابت هاي مرحله يك چهارم نهايي جام حذفي در حالي از ديروز آغاز 
شده كه اين مسابقات تحت تأثير آلودگي هواي تهران و كلانشهرها قرار 
گرفته است، معضلي كه سبب ش��د تا بازي ديروز استقلال و ايرانجوان 
بوشهر لغو شود،  و  تكليف برگزاری بازي امروز پرسپوليس – صنعت نفت 

آبادان هم قرار است ساعت 11 مشخص شود. 
   آلودگی کاهش پیدا کند، بازی برگزار می شود

پس از اينكه عصر ديروز اس��تانداری تهران از لغو بازی پرس��پوليس و 
صنعت نفت خبر داد، شايعه برگزار نشدن اين مسابقه هم مانند بازی 
استقلال مطرح شد. با اين حال به گفته مسئولان سازمان ليگ قبل از 

ظهر امروز تكليف لغو يا برگزاری بازی مشخص می شود.
سعيد فتاحي، مس��ئول مسابقات س��ازمان ليگ در مورد احتمال لغو 
بازي پرس��پوليس و نفت آبادان به »جوان« گفت: با رايزني هايي كه با 
گل محمدي مديركل ورزش و جوانان اس��تان و دكتر كريمي معاون 
استاندار تهران داش��تيم، مقرر شد كه س��اعت 11 امروز در ورزشگاه 
آزادي تهران شاخص آلودگي هوا اندازه گيري شود. در صورتي كه اين 
ش��اخص كمتر از 150 باشد، ديدار دو تيم پرس��پوليس و نفت آبادان 

ساعت 1۴:۳0 در ورزشگاه آزادي برگزار خواهد شد.«
   قرمزها به دنبال دابل مقابل صنعت نفت

پرسپوليسي ها در حالي به يك چهارم نهايي جام حذفي رسيده اند كه در 
ليگ برتر يكه تازي مي كنند و با اختلاف هفت امتيازي كه با نزديك ترين 
تعقيب كننده شان دارند، براي كس��ب دومين قهرماني متوالي دورخيز 
كرده اند. آنها حالا امروز در حالي در يك چهارم نهايي جام حذفي ميزبان 
صنعت نفت آبادان هستند كه به گفته  برانكو مي خواهند همان روندي را كه 
در ليگ دارند، در مسابقات حذفي هم ادامه دهند، به خصوص پس از اينكه 
برانكو توانست پرسپوليس را در ليگ قهرمان كند، قهرماني جام حذفي 
ايران را در كارنامه اش كم دارد و مي خواهد با قهرم��ان كردن قرمزها در 
اين جام، نامش را در تاريخ باشگاه پرسپوليس ماندگارتر كند. پرسپوليس 
براي رسيدن به اين مرحله نفت تهران و بادران را شكست داد تا با صعود به 
يك چهارم نهايي حريف صنعت نفت شود. اين دومين رويارويي پرسپوليس 
و صنعت نفت در كمتر از دو هفته اس��ت. قرمزها 20 آذر هم در يك بازي 
معوقه از هفته هش��تم با صنعت نفتي ها روبه رو شدند كه در اين مسابقه 
شاگردان برانكو توانستند با نتيجه 2 بر صفر از سد حريف جنوبي شان عبور 
كنند. ستاره قرمزها در هفته هاي اخير علي عليپور است كه در بازي صنعت 

نفت هم به نظر مي رسد تمام نگاه ها براي گلزني به سمت او باشد. 
برانكو ديروز در نشست خبري خود درباره بازي با صنعت نفت گفت: »خيلي 
سخت است كه با چنين حريفي در زمان كوتاهي دو بار بازي كنيد. بازي 
با صنعت نفت سخت ترين بازي ما تا نيم فصل بود. البته بدون احتساب 
دربي، اين ديدار سخت ترين بازي ما بود. از روش بازي تيمم راضي بودم. 
حق داشتم كه آن بازي را سخت ترين بدانم، چون مي دانستم چه چيزي در 
انتظارمان است. بازي در جام حذفي جاي جبران ندارد. راهي براي برگشت 

نيست و طبيعي است كه در جام حذفي بخواهيم تا آخر راه برويم.«
صنعت نفت آبادان در حالي به پرسپوليس رسيده كه در ليگ برتر شرايط 
پرفراز و نشيبي داشته و با 21 امتياز تيم شش��م جدول است. آنها در جام 
حذفي با حذف س��پاهان در مرحله يك ش��انزدهم و دام��اش گيلان در 
يك هشتم نهايي به جمع هشت تيم برتر پاياني جام حذفي رسيده اند. صنعت 
نفتي ها پس از دو پيروزي متوالي در ليگ به گفته فراز كمالوند براي شكست 

پرسپوليس و جبران شكست مقابل اين تيم در ليگ به تهران آمده اند.
   آلودگي ها بازي استقلال را لغو کرد

 يك چهارم نهايي جام حذفي در حالي از ديروز آغاز شد كه بازي استقلال 
و ايرانجوان بوشهر چند ساعت قبل از سوت شروع بازي به دليل آلودگي 
بيش از حد مجاز لغو شد. با توجه به اعلام سازمان ليگ، قرار است اين 

مسابقه با ۴8 ساعت تأخير روز چهارشنبه در تهران برگزار شود. 
   شاگردان نکونام اولین تیم صعودکننده 

ديروز هرچند بازي استقلال و ايرانجوان به دليل آلودگي هوا لغو شد، اما در 
ديگر بازي روز گذشته مرحله يك چهارم نهايي، خونه به خونه و گسترش 
فولاد به مصاف هم رفتند كه تيم دسته اولي خونه به خونه با هدايت جواد 
نكونام توانست 2 بر صفر گسترش فولاد را شكست دهد و به عنوان اولين 
تيم راهي نيمه نهايي شود. در ديگر بازي يك چهارم نهايي هم امروز تيم 

استقلال خوزستان و تراكتورسازي به مصاف هم مي روند.

گرشاس��بي كه چندي پيش به جاي طاهري بر 
صندلي مديريت باش��گاه پرسپوليس نشست و 
سرپرستي آن را به عهده گرفت، روز گذشته در 
نخس��تين كنفرانس مطبوعاتي خود رودرروي 
خبرنگاران نشس��ت و از مهم تري��ن موفقيتش 
در اولين روزهاي نشس��تن بر صندلي مديريت 
سرخپوشان گفت،موفقيتي كه البته نيمي از آن 

در گرو حكم جديد فيفاست.
گرشاسبي كه وعده اخبار خوش��ي به هواداران 
پرسپوليس داده بود، سرانجام از مختومه شدن 
پرون��ده پرماج��راي طارمي با ريزه اس��پور خبر 
داده اس��ت: »تلاش زيادي براي حل اين مشكل 
ش��د. آنها ابتدا گفتند كه بايد 789 هزار و 500 
يورو به حسابش��ان واريز كنيم تا بگويند چقدر 
تخفيف مي دهند. آنها خواستار طارمي يا عليپور 

بودند، اما نمي توانس��تيم با اين خواسته موافقت 
كنيم، چراكه از دو پنجره نقل و انتقالات محروم 
بوديم و به مشكل برمي خورديم، به همين دليل 
با هيئت همراه رئيس جمهور ك��ه براي اجلاس 
سران كش��ورهاي اسلامي به اس��تانبول آمدند، 
صحبت كرديم ت��ا اقداماتي انج��ام دهند. البته 
پيشتر در سفر اردغان به ايران هم پيگيري هايي 
انجام داده بوديم و سرانجام نيز بعد از مذاكراتي 
كه با مسئولان سياسي كشور داشتيم، توانستيم 

راهكاري بيابيم. 
  مسئله اصلي فیفاست

مديريت جديد سرخپوشان، مهم ترين قسمت اين 
ماجرا را پايان اين داستان به خير و خوشي مي داند: 
»با باشگاه تركيه اي در نهايت تعامل كرديم كه آنها 
از شكايت ش��ان صرف نظر كنند و ما هم شكايتي 

نداشته باشيم. الان تلاش ما براي رفع محروميت 
است و رضايت اين باشگاه را هم در خصوص شكايت 
از طارمي گرفتيم.  در حال حاضر اين خاكريز را جلو 
رفتيم، اما خاكريز اصلي فيفاست و وكيل سوئيسي 
در حال پيگيري اين پرونده است. البته اصل كار 
را هم بايد آنجا پيگيري كنيم تا اين محروميت ها 
برداشته و مشكل پرسپولس حل شود.  اميدواريم 
حالا كه با باش��گاه تركيه اي مشكلي نداريم، فيفا 

كاسه داغ تر از  آش نشود.«
  توافقنامه 6 بندي

سرپرس��ت پرس��پوليس همچني��ن از امضاي 
توافقنامه اي ش��ش بندي در تاري��خ 2۳ آذر در 
استانبول با ريزه اس��پور خبر داد آن هم با شش 
بند تعيين كننده: »1 -ع��لاوه بر عدم پيگيري از 
جرائم و محروميت پرس��پوليس در رفع آن نيز 

كمك نمايد. 2- در خصوص پرونده طرح ش��ده 
در فيفا و C. A. S نسبت به پرسپوليس و بازيكن 
مهدي طارمي رضايت كامل و بي قيد و شرط خود 
را اعلام نمايد. ۳- باش��گاه پرسپوليس به منظور 
جبران بخش��ي از هزينه ه��اي دادگاه، مبلغ 50 
هزار يورو را ظرف يك ماه به ريزه اسپور پرداخت 
نمايد و ريزه اس��پور هيچ گون��ه ادعايي مبني بر 
غرامت موض��وع رأي فيفا به مبل��غ 789 هزار و 
500 يورو از باشگاه پرسپوليس و مهدي طارمي 
ندارد. ضمن آنكه به لحاظ توافق، رضايت بي قيد 
و ش��رط خود را اعلام مي نمايد. ۴- اين توافق با 
حس��ن نيت طرفين براي حل و فصل اختلاف ها 
تنظيم ش��ده و ملاك رفع كامل اختلافات است 
و پرس��پوليس مي تواند اي��ن توافقنامه را جهت 
 رفع جرائم و محروميت به دادگاه حكميت ورزش

 C. A. S و فيفا ارائ��ه نمايد و ريزه اس��پور حق 
هيچ گون��ه اعت��راض و ادعايي نخواهد داش��ت. 
5- باشگاه پرسپوليس تضمين مي نمايد در آينده 
بابت هزينه هاي C. A. S و ساير موارد مرتبط با 
اين پرونده از باشگاه ريزه اسپور هيچ گونه ادعايي 
نداشته باشد. 6 - اين توافقنامه با رضايت كامل و 

قطعي طرفين تنظيم گرديده است.«
  هدايتي بدهکار نباشد، طلبکار نیست

گرشاس��بي همچني��ن در خص��وص ادعاهاي 
هدايتي ك��ه هرازچندگاهي صحب��ت از كمك 
مالي به پرسپوليس مي كند، مي گويد: »ما هوادار 
ع��ام و خاص داري��م، اما هدايت��ي در اين بخش 
مدعي است و صحبت هايي هم انجام داده است. 
اسپانسر پيشين به ما نامه زد كه حدود 6 ميليارد 
و 500 ميليون تومان از استيل آذين طلب دارد كه 
هدايتي هم گفته من اين پول را به باش��گاه دادم 
و جزو مطالبات ما حساب كرده است. ما هم همه 
مدارك را به بخش حسابرس��ي داده ايم تا شفاف 
شود، هر پولي كه به حس��اب باشگاه آمده، سند 
آن مشخص است، اعم از دلار، يورو و بقيه مسائل. 
به جز پول هايي كه مس��تقيماً به بازيكنان داده 
شده، اما همه چيز ش��فاف است هرچند كه بايد 
بگويم استيل آذين اسپانسر ما نبود، ما وقتي برند 
باشگاه را به اسپانس��ر مي دهيم آنها مي روند و با 
كفش ملي يا بانك كوثر يا برندهاي ديگر مذاكره 

مي كنند و اين موضوع ارتباطي به ما ندارد.« 

 عبور از خاكريز ريزه اسپور
 عجيب و نگران كننده!

جلب رضايت باشگاه تركيه اي بهترين خبر براي هواداران پرسپوليس بود، 
منتها ادعاي سرپرست باشگاه در خصوص كوتاه آمدن مجاني ريزه اسپور به 
شدت نگران كننده و حتي مشكوك به نظر مي رسد و اين در حالي است كه 
مسئولان باشگاه مدعي  هستند يك خاكريز را پشت سر گذاشته اند و تنها 
گذر از خاكريز فيفا مانده كه اتفاقاً پشت سر گذاشتنش بسيار هم سخت 
است. نشس��ت خبري اعضاي هيئت مديره سرخپوشان روز گذشته در 
شرايطي برگزار شد كه به رغم جريمه سنگين فيفا آقايان همچنان مدعي اند 
هيچ تخلف و بي قانوني از سوي مهدي طارمي و البته باشگاه پرسپوليس 

صورت نگرفته و رأي فدراسيون جهاني منصفانه نبوده است!
همان زمان كه مهاجم پرحاشيه از تركيه به تهران بازگشت و با قيافه حق 
به جانب و حمايت باشگاه دوباره پيراهن پرسپوليس را به تن كرد، خيلي ها 
هشدار دادند كه خطري جدي تيم را تهديد مي كند و از مديريت باشگاه 
خواستند دنبال راه چاره باشد، اما اظهارنظرهاي طلبكارانه، حق به جانب 
و عوام فريبانه موجب شد تا زمان به نفع باشگاه تركيه اي از دست برود و 
محروميتي سنگين دامن تيم را بگيرد. با گذشت چند ماه از اين ماجرا حالا 
كه مديرعامل قبلي رفته و پاسخگوي فاحعه رخ داده نيست، گرشاسبي 
با حماي��ت وزارت ورزش و از طريق روابط سياس��ي درصدد پيدا كردن 
راه حل است. اگرچه هنوز خبري از لغو محروميت پرسپوليس و طارمي 
نيست، اما گرشاسبي اصرار دارد به همه القا كند كه مسئولان ريزه اسپور 
بدون هيچ انتظار و چشمداشتي قيد مبلغي به ارزش ۴ ميليارد تومان را 
زده و مفت و مجاني رضايت داده اند! قبول اين ادعا واقعاً سخت است؛ در 
فوتبال روز دنيا و در روزهايي كه فوتبال ايران بي درو پيكرتر از هميشه به 
راهش ادامه مي دهد، باشگاه هاي حرفه اي به تمام بندهاي قراردادهاي 
منعقد ش��ده، عمل مي كنند و در صورت لزوم از گرفتن حق خود كوتاه 
نمي آيند. پس چطور ممكن است باشگاه تركيه اي كه با شكايت به فيفا 
و به جريان انداختن پرونده بازيكن ايراني، پرسپوليس را نقره داغ كرده 
به اين سادگي ها تسليم شود و قيد 789 هزار يورو غرامتش را بزند؟! به 
گفته گرشاسبي موضوع طارمي از طريق مذاكره با رجب طيب اردوغان 
پيگيري شده و قطعاً اگر مسئولان بلندپايه كشور در سفر به تركيه پيگير 
ماجرا نمي شدند، مسئولان پرسپوليس امروز نمي توانستند با افتخار از 
حل شدن بخشي از بحران طارمي و پرسپوليس صحبت كنند. درتوافق 
منتشر شده ريزه اس��پور از همه حق و حقوقش كوتاه آمده و حالا مانده 
محروميت پرسپوليس از پنجره نقل و انتقالات. با اينكه باشگاه پرسپوليس 
مي كوشد از اين توافق به بهترين شكل ممكن بهره ببرد، اما فراموش نكنيم 
كه مقصران بحران به وجود آمده نه بازخواست شده اند و نه جريمه؛ آنها 
تنها از خيريتي حرف زدند كه فقط به سود خودشان بود، اما منتش را سر 
هوادار مي گذارند. باز هم تأكيد مي كنيم تخفيف چندميلياردي ادعايي 
است كه اميدواريم صحت و سقم آن به زودي مشخص شود، چراكه در 
اين سال ها در فوتبال ايران همه دم از حرفه اي گري زده اند و ادعاهاي ريز 
و درشت را به خورد افكار عمومي داده اند، در حالي كه خيلي زود معلوم 
شد كه ادعاهاي آقايان پوچ بوده و دودش به چشم تيم و هواداران رفته 
است. اين بار هم نگرانيم كه واقعيت هاي مهمي از همه پنهان شده باشد و 
بعدها معلوم شود چه هزينه هايي از بيت المال پرداخت و چطور ريزه اسپور 
راضي شده است. ظاهرسازي هاي بي پايان در فوتبال كشورمان تاكنون 
هزينه هاي زيادي روي دستمان گذاشته است و با پرونده هايي كه در فيفا 
داريم بايد منتظر بدتر از اينها هم باشيم. امضاي پيمان خواهرخواندگي 
با باشگاهي كه باعث محروميت سنگين پرسپوليس شده، از آن دست 
اتفاقاتي است كه فقط در فوتبال ما ديده مي شود. سپردن مسئوليت هاي 
مهم به افرادي ناكارآمد كه به خاطر روابط ش��خصي و جناحي انتخاب 
مي شوند، حاصلي جز محروميت و جريمه هاي سنگين ندارد. با تمام اينها 
گويا قرار نيست تغييري در روند انتخاب مديران باشگاه ها ايجاد شود. در 
چنين شرايطي خاطيان و سودجويان با احساسات هواداران بازي مي كنند 

و هزينه دور زدن هاي قانون هم از بيت المال پرداخت مي شود.

مدال برنز شطرنج بازان نوجوان ايران در المپياد جهاني
در پايان دور نهم رقابت هاي ش��طرنج المپياد جهاني كمتر از 16 سال 
جهان، تيم نوجوانان ايران مقابل بلاروس قرار گرفت و با نتيجه  ۴ بر صفر 
از سد اين تيم گذشت. به  اين  ترتيب تيم نوجوانان شطرنج ايران با 1۴ 

امتياز در رده سوم قرار گرفت و به مدال برنز دست يافت. 
------------------------------------------------------------

آغاز اردوهاي تيم ملي هندبال از اول زمستان
اولين دوره اردوهاي تيم ملي هندبال ايران با حضور سرمربي خارجي 
و براي شركت در رقابت هاي قهرماني آس��يا از جمعه در تالار هندبال 
پيگيري مي شود. بوروت ماچك، سرمربي تيم ملي هندبال پنج شنبه 
وارد تهران مي ش��ود. هجدهمين دوره رقابت ه��اي هندبال قهرماني 
مردان آسيا از 28 دي تا 8 بهمن  ماه به ميزبان كره جنوبي برگزار مي شود 

و در اين رقابت ها ايران در گروه اول با عراق و ژاپن همگروه است. 
------------------------------------------------------------

برد جنوبي ها در شب باخت دانشگاهيان بسكتبال
هفته چهاردهم ليگ برتر بسكتبال با پيروزي مدعيان به پايان رسيد. در 
جريان ديدارهاي هفته چهاردهم ليگ برتر بسكتبال نفت آبادان، نيروي 
زميني، شهرداري تبريز و پتروشيمي حريفان خود را شكست دادند. در 
جريان مسابقه هاي اين هفته نفت آبادان ميزبان مهرام تهران بود كه در 
ديداري نزديك 86 بر 85 به برتري رسيد. در ديگر مسابقه پتروشيمي 
صدرنشين ليگ و تنها تيم بدون شكست مسابقه ها به مصاف شهرداري 
گرگان رفت و در اين مس��ابقه خارج از خانه 88 بر 7۴ پيروز شد و روند 
بردهاي خود را ادامه داد. دو بازي ديگر اين هفته در اهواز و تهران برگزار 
ش��د. در اهواز دو تيم نظامي نيروي زميني و رعد پدافند به مصاف هم 
رفتند كه سربازان نيروي زميني 51 بر۴۳ تيم قعرنشين خوزستاني را 
شكست دادند. در آخرين مسابقه نيز شهرداري تبريز مهمان دانشگاه 

آزاد بود و توانست 78 بر 56 حريفش را از پيش رو بردارد.

معضلي به نام استقلال و پرسپوليس
در حال��ي تحقيق و تفحص مجل��س از دو 
باشگاه استقلال و پرسپوليس كليد خورده 
كه دولت اراده اي براي واگذاري اين دو باشگاه 
ندارد، دو تيمي كه با مش��كلات عديده اي 
روبه رو هستند. يكي از اين معضلات مربوط 
به دخل و خرج دو باشگاه است. باشگاه هاي 
بزرگي در دنيا داريم كه همه آنها ورزشكار 
مي خرند، مي فروشند و هيچ كجا هم محروم 
نمي ش��وند، ولي ما از فلان روستاي آفريقا 
بازيكن مي آوريم كه بعد از دو روز گشت و گذار در تهران، مي رود و شكايت 
مي كند و پرسپوليس و استقلال هم محكوم مي شوند. مديران هم براي اينكه 
تماشاگران در استاديوم دو بار فحش داده اند، مربي خارجي با مبلغ گزافي 
مي آورند تا شوك بدهند كه خودشان فحش نخورند. اگر اين پول شخصي 
بود، آيا اين طور ولخرجي مي كردند؟ آيا اين دو باشگاه با پشتوانه مردم يك 
وكيل ندارند كه بازيكني مثل مهدي طارمي مي رود تركيه و برمي گردد و 
اين آبروريزي براي فوتبال ايران ايجاد مي شود؟۳0 ميليارد بدهي از كجا به 
بار آمده است؟ وقتي استقلال و پرسپوليس نتوانند خود را بچرخانند بقيه 
مي خواهند چه كار كنند؟ مگر در ايران فقط دو تيم داريم؟ بقيه ورزش ها، 
ورزش نيستند؟ خروجي اين ۳00 ميليارد تومان چه بوده است؟ چند جام 
بين المللي آورده اند؟ باشگاه ها بايد به اندازه كل پول، جريمه و محكوميت 
بدهند. همچنين پول دادن يك هوادار متمول به پرسپوليس بي جهت نيست 
و پرونده بدهي هزار ميلياردي وي امروز در صحن مجلس قرائت و پرونده آن 
به قوه قضائيه ارسال مي شود. بنده مسئول تحقيق و تفحص از بانك سرمايه 
بودم. يكي از كساني كه اسپانسر دو باشگاه پرهوادار ايران است، هزار ميليارد 
بدهي داشته، هرچند اين فرد مدام تكذيب مي كند، اما اينها حساب و كتاب 
بانك است و مدارك آن هم موجود است. خود اين فرد نامه زده، اسنادش 
موجود و بدهكار است. شايد اين سؤال پيش بيايد كه چرا چنين افرادي بايد 
مفتي به پرسپوليس پول بدهند، چون اين افراد از طريق همين پرسپوليس 
مشهور مي شوند، وقتي هم مشهور شدند ديگر زندان بردنشان نيز خطرناك 
مي شود و هزينه دارد. در واقع اگر من از اين طريق به زندان بروم به سكوهاي 
استاديوم مثلاً 50 هزار نفري خط مي دهم كه عليه مسئولان فحاشي كنند. 

اينها معضلاتي است كه بايد در اين دو باشگاه حل شود.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

سعید احمديان

امروز انتخابات فدراسیون کشتي
خادم، جديدي و  نقش وزارت ورزش

فريدون حسن
   کشتی

بدون هيچ ترديدي كشتي به عنوان ورزش اول كشور از اهميت بالايي نزد هواداران ورزش 
برخوردار است. اين را مي توان در اظهارنظرها و حساسيت هاي مردم كوچه و بازار در 
خلال برگزاري مسابقات گوناگون اين رشته به وضوح ديد. مردم كشتي دوست ايران 
اهميت بالايي براي اين رشته قائل هستند و اين مسئله حتي در خصوص مشخص 
شدن رئيس فدراسيون كشتي نيز صادق است. امروز مجمع انتخابات رياست اين 

فدراسيون برگزار مي شود، انتخاباتي با حضور هشت كانديد؛ حميد بني تميم، احد 
پازاج، عباس جديدي، عبدالله چمن گلي، رسول خادم، امين رشيدلمير 

و نقي كلانتري كه بايد نظر مثبت اعضاي مجمع عمومي را به خود 
جلب كنند. نگاهي به اس��امي خود به خود مشخص مي كند كه 
رقابت اصلي ميان رسول خادم و عباس جديدي است. فدراسيون 
كشتي با مديريت رسول خادم طي چهار سال گذشته روزهاي 
خوبي را پشت سر گذاشته،  روزهايي با افت و خيزهاي فراوان، اما 
در مجموع مثبت و با روند رو به جلو. رسول خادم طي چهار سال 
گذشته ثابت كرده كه علاوه بر شناخت خوبي كه از كشتي دارد، با 
اصول مديريت آن نيز آشناست و مي تواند اين رشته پرهوادار را به 
درستي به ساحل آرامش برساند. علاوه بر اينها خادم از يك فاكتور 

ديگر نيز بهره  مي برد و آن عضويت در اتحاديه جهاني كشتي است، 
به نوعي كه اعضاي اتحاديه روي او حساب ويژه اي باز كرده اند و اين 
يعني يك برگ برنده براي كشتي ايران آن هم براي جلوگيري از برخي 

اعمال نفوذها و حق خوري هايي كه كشتي كشورمان پيش از اين زياد از 
آنها ضربه خورده  است. در مقابل خادم، عباس جديدي عضو پرحاشيه 
سابقه شوراي شهر قرار دارد، چهره اي كه البته در زمان حضورش روي 
تشك نيز كم حاشيه نداشت و به رغم مدال آوري، بيشتر از اين بابت 
چهره شد. عباس جديدي به پشتوانه حضوري چهار ساله در شوراي 
شهر تهران امروز مي خواهد سكان هدايت ورزش اول كشور را به دست 

بگيرد، در حالي كه شنيده ها حاكي از حمايت گسترده اعضاي مجمع 
كشتي از رسول خادم است، حمايتي كه منطقي هم به نظر مي رسد، 
اما در اين ميان يك مش��كل عمده وجود دارد و آن اختلاف علني 

رسول خادم با وزارت ورزش است، اختلافي كه پيش از المپيك 
2016 ريو نمايان شد و تاكنون هم ادامه دارد. بنابراين مي توان 
گفت كه وزارت ورزش بي ميل نيست كه چهره ديگري به 
جز خادم به رياست فدراسيون كشتي برسد، حتي اگر اين 
چهره شخصي به نام عباس جديدي باشد. به هر حال 
بايد به انتظار نشست و نتيجه انتخابات امروز را ديد، 
انتخاباتي كه با  آينده ورزش اول كشور گره خورده 
و انتظار مي رود جامعه كشتي با يك انتخاب 

درست و شايسته ش��رايط را براي ادامه روند 
موفقيت هاي كشتي فراهم كند.

شیوا نوروزي

حراج پيراهن مودريچ به نفع زلزله زدگان
در روزهايي كه زلزله كرمانش��اه به دست فراموشي سپرده شده و ديگر 
خبري از حضور گسترده چهره ها و مسئولان در مناطق زلزله زده نيست، 
اما اهالي ورزش تلاش مي كنند تا بخشي از مشكلات مردم اين منطقه 
را كاهش دهند. لوكا مودريچ يكي از بازيكنان مطرح فوتبال جهان است 
كه در راستاي كمك به مردم غرب ايران دست به كار شد و پيراهنش را 
اهدا كرد. ستاره كروات رئال مادريد در تيم ديناموزاگرب، شاگرد برانكو 
ايوانكوويچ بود و به همين خاطر پيراهنش را به سرمربي پرسپوليس داد تا 
به حراج گذاشته شود. اخيراً برانكو و دستيار سابقش چوك از اين پيراهن 

رونمايي كردند و آن را به نفع زلزله زدگان كرمانشاه به حراج گذاشتند.

محمد حسن نژاد

 نماينده مجلس

هنرمندان آبي و قرمز روز جمعه در يك 
مانی سعیدی
   گزارش

ب��ازي خيرخواهان��ه ب��راي كمك به 
زلزله زدگان غرب كش��ور ب��ه ميدان 
مي روند. ديروز دفتر خيريه عترت بوتراب در ميدان آرژانتين تهران 
ميزبان نشست خبري مسئولان تيم ستارگان هنر بود، تيمي متشكل 
از هنرمندان موس��يقي و سينما كه چند س��الي است دور هم جمع 
شده اند و در بازي هاي خيرخواهانه زيادي مقابل تيم هاي مختلف به 
ميدان رفته اند. اين بار اما به گفته هومن جوادي مدير اين تيم، زلزله 
كرمانشاه و سرپل ذهاب سبب ش��ده تا اين هنرمندان دور هم جمع 
شوند و اين بار تصميم جديد بگيرند و براي كمك به زلزله زدگان سرپل 
ذهاب دربي هنرمندان را در تهران برگزار كنند، مسابقه اي خيرخواهانه 
كه طبق برنامه قرار است جمعه 12 ظهر در ورزشگاه آرارات برگزار شود 
و هنرمندان آبي و قرمز در قالب دربي هنرمندان با هم روبه رو شوند. 

مس��ابقه اي كه عوايد آن با همكاري خيريه عترت بوتراب قرار است 
صرف ساخت مسكن براي زلزله زدگان شود. مسئولان برگزاركننده 
اين مس��ابقه برای جذاب تر ش��دن دربي هنرمندان از پيشكسوتان 

استقلال و پرسپوليس هم دعوت كرده اند تا در اين بازی خيرخواهانه 
حضور داشته باشند. ليست بازيكنان دو تيم آبي و قرمز هنرمندان در 
حالي در نشست خبري ديروز اعلام شد كه نام بازيكنان سرشناسي در 
تركيب دو تيم به چشم مي خورد كه مي تواند تماشاگران زيادي را به 
ورزشگاه آرارات بكشاند. طبق ليست اعلام شده در تيم هنرمندان آبي 
كه سرمربيگري آن را حسن روشن و سرپرستي اش را مجيد مظفري 
و عبدالرضا اكبري برعهده دارند؛ چهره هاي مشهوري مانند پويا اميني، 
هومن حاجي عبداللهي، مجيد نامجومطلق، فرزاد مجيدي، حسين 
كاظمي، آرش برهاني، پرويز برومند و ادموند اختر حضور دارند. در تيم 
هنرمندان قرمز هم چهره هاي سرشناسي از دنياي سينما و موسيقي 
مانند هومن جوادي، محمدرضا عيوضي، علي عبدالمالكي، منوچهر 
هادي و فرهاد جواهر و بازيكنان مشهوري مانند علي كريمي، وحيد 

هاشميان، نيما نكيسا و ادموند بزيك ديده مي شوند.

دربي خیرخواهانه هنرمندان به ياد زلزله زدگان

با ريزه اسپور كنار آمديم و حالا فيفا مانده
محرومیت پرسپولیس بخشیده مي شود؟

دنیا حیدري
   فوتبال
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